

Teams møte

Til stede: Frederikke, Ann Kristin, Bente, Ketil, Pål

Fravær:

Referat:

Frederikke:

- Etablerer en ny klasse som heter mosjonsklasse i Nordisk i samarbeid med Bente og Monika.
- Seppala: TKN mener dette er også viktig med tanke på rekruttering. Her er det en gryende entusiasme. Mange er nysgjerrige og har lyst til å lære.
- Det jobbes med egen Para klasse i Seppala, para ansvarlig må også bistå.
- Arrangører trenger veiledning fra para komiteen
- Rekruttering fra barmark over på snø: Alle som stiller på snøreløping barmark bør få tilbud via klubbene om skitrening kurs slik at tilbudet vedvarer gjennom året på barmark og snø.
- Teams møte med Klubbledere: Ansvarlig Frederikke, Bente og Monika. En kjempefin måte å møte klubbene ute på, og fortelle hva TKN satser på.

Ketil:

- Nordic Meeting: Ketil redegjør fra siste møte med de andre skandinaviske landene. Et fint tiltak hvor GS, Presidenten og Ketil jobber langsiktig med tanke på endringer og forutsigbarhet på terminlister. Dette gjelder internasjonale mesterskap, WC og SOC.
- Status rundt IFSS og fremtidig planlegging: Det jobbes med å få en endring inn i dette systemet.
- SOC 2024: Sverige sjekker med Østersund helga i uke 8 eller 9,
- WC landa på tre helger pluss SOC helga:
6 -7 januar Finland
27-28 januar Nittedalsløpet
10-11 februar Finland
Alt er kanskje ikke helt ideelt, men det handler om å komme i gang
- TKN tildeler WC til terminfestet løp.

Bente:

- Status gjenværende samling: 6 fullførte samlinger, 1 igjen.
- VO2 max test: Snitt målinger på JR og senior damer og herrer. Det vil bli en ny testrunde på LL utøvere som har fulgt opp mot LL trenere.
- Bilder av et oppdressede Landslag med trenere blir utført på snøsamlingen i desember.
- Status budsjett: Venter på en oversikt fra Generalsekretær.
- Møtereferat LL sjef og toppidretts komiteen, ser nå frem til at Nordisk skal bli prioritert

Samlingsplan:

- 1) 27/8-dag. G1 og G2 Gjennomført 😊 i Asker
- 2) 17/9-dag. G1 og G2 Gjennomført 😊
- 3) 6-8/10- helg. G1 frivillig G2 Gjennomført 😊 i Elverum
- 4) 22/10- ettermiddag. G1 og G2 Gjennomført 😊 på SNØ
- 5) 29/10- G1 og G2 Gjennomført 😊 på Lillehammer

- 6) 12/11- dag. G1 og G2 Gjennomført 😊 på idrettshøyskolen
7) 7-9/12- helg snø. G1 og G2 i Trysil

Ann Kristin:

- Terminliste 23/24 er på plass.
- EM24 er avlyst.
- WC blir plassert på terminliste. Dette gjelder også for Finland og Sverige. Har tett dialog med Ketil.
- Status trenings avgift på LL utøvere: Har sendt over oversikt med info til forbundskontoret, de følger opp og krever inn rett treningsavgift.
- Sitter i VM komiteen som representant for Nordisk. Innkalt til konstitusjonsmøte til uka.
- Prøve VM 2024: Dette arbeidet starter når IFSS og NHF har landet avtale om gjennomføring VM 2025

Pål:

- Nordic Meeting: Det gode arbeidet fortsetter. TKN ønsker Ketil inn i en mer formell stilling i disse fora. Ketil, Vibecke og Frode F jobber bra opp mot IFSS og de nordiske landene.
- Teams møte mellom klubbledere: En ubetinget positiv plattform som TKN ønsker å etablere.
- Er glad for at Ann Kristin sitter i VM komiteen slik at TKN blir holdt informert.
- Presidenten lurar på samarbeidsformen i TKN. Han deltok på vårt møte nr 6, og ga bare positive tilbakemeldinger - som her var det gøy å være med, kan jeg bli med på flere møter 😊
- Omorganisering av arbeidet i TKN og mandat/arbeidsbeskrivelse: Ansvaret for toppidrett utgår hos TKN. Hva blir jobben fremover, og hva med fremtidig inn til TKN.
 - President Frode Flathagen redegjør for TKN hva dette vil bety for Nordisk fremtidig. Tiden ble knapp. Frode F ga klar tilbakemelding på at vi må få til et møte til for å lande. Samlet TKN er redd for at toppidrett vil lide under dagens mandat mellom TKN og arbeidsbeskrivelsen til Toppidrettssjefen i NHF. Pr i dag er den jobben lite synlig opp mot nordisk.
 - TKN jobber mye, og det er mange «kokker» i forbundsregi. Beslutninger blir krevende og sliter på oss i utvalget. Et tydelig mandat vil om mulig lette arbeidet for oss.

Oppfølgingspunkter:

- 1) Info skriv legges på nett etter gjennomsyn av TKN. Det enkelte medlemmer skriver om sitt arbeide, og generelt arbeid i gruppa. Personlig preg er lov 😊
Neste ut er Bente.
Deretter Frederikke, Pål, Ann Kristin og Ketil
- 2) Forventningsavklaring til TKN og andre støttefunksjoner rundt oss. Vi ønsker å invitere styremedlemmer og forbundsansatte på våre møter ettersom vi mener dette er med på å rive barrierer, og vi får en mer dynamisk prosess.

Eventuelt: Ingen saker

Referent: Pål Andersen

Leder TKN